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 עיריית רעננה 
 20230003ועדה מקומית )מליאה(  ישיבת   תמלול

 05/07/2023, גתשפ"  ט"ז בתמוז,  ביעיר מיום 
 

   משתתפים: 

 ראש העיר  -  מר ברוידא חיים 

 חברת מועצה  -  גב' דרורה כהן 

 חברת מועצה  -  גב' הוכברג ענבר 

 חבר מועצה  - מר עייאש לורן משה 

 חבר מועצה  -  מר רחמים שלום 

גולדמן חיים   חבר מועצה  -  מר 

ויינטראוב רונית   חברת מועצה  - גב' 

ני   חבר מועצה  -  ר קריסטל מר 

 חברת מועצה  -  גב' ארז סגן איילת 

 חבר מועצה    -  מר אלוש אלי 

 חבר מועצה  -  חגי בורשטיין מר  

 חברת מועצה  -  גב' מירב מאיר 

 חברת מועצה  -  גב' סלוצקי דבי 

 חברת מועצה  -   גב' שחר גלי 

 חברת מועצה  -  גב' פוזמנטיר אנה 

 חבר מועצה  -   מר כהן אילן 

 

 : חסרים 
 

 חבר מועצה  -   מר ארז ברט 
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 חבר מועצה  -  מר רייזמן מיכאל 

 חברת מועצה  -  גב' מיכל ברם 

 

 
  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 מהנדס העירייה  -  מר חיים מלמן 

 אדריכלית העיר  - גב' מיכל קלי קוטמכר  

 יועצת משפטית של הוועדה   -  עו"ד אבישג חכם 

 רישוי ופיקוח בנייה   –סגן מנהל אגף הנדסה   - טיין מר יהודה רובינש 

 גזבר העירייה  -  מר יוסי מזרחי 

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 מבקרת העירייה  -   גב' גלית פלג 

 מנהלת הוועדה לתכנון ובנייה  -  גב' קטי קסטוריאנו 

 
    על סדר היום:

והוועדה   .1 רעננה  עיריית  בין  פשרה  הסכם  לחלקה  אישור  בנוגע  רבד  חברת  ובין  בגוש    164המקומית 

7657 . 

 תכנית בריכות.    –א' 400רע/מק/ – 416-1130467דיון בתוכנית מספר  .2

  4בקשה לשימוש חורג ממגורים לכיתות ספח והצבת  - 14תל חי  20230166דיון בבקשה להיתר מספר  .3

 מבנים יבילים.  
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   164עדה המקומית ובין חברת רבד בנוגע לחלקה אישור הסכם פשרה בין עיריית רעננה והוו . 1

 . 7657בגוש  

 

מליאה    חברים,   מר חיים ברוידא:  מקומית  ועדה  הישיבה  את  פותח  בישיבה.  ממשיך  אני 

את  5/7/2023 לאשר  נדרשים  שאנחנו  מכיוון  בו,  לכן  שהיינו קודם  לסעיף  חוזר  אני  היום,  סדר  על   .

הוועדה המקומית לתכנון ובנייה. ההחלטה קודם    גם במסגרת מליאת  עם חברת רבדההסכם קודם  

של  ה  התקבל ההחלטה  את  כמליאה,  עכשיו  מאשרים  מקודם  ההחלטה  את  עכשיו  אנחנו  אחד.  פה 

הסכם   אישור  בעד  מי  אז  בנוגע  הפשרה.  רבד  חברת  ובין  מקומית  ועדה  רעננה  עיריית  בין  פשרה 

 ? אילן בעד ההחלטה הזאתי.  7657גוש  164לחלקה 

 ד(  )מדברים יח 

 רגע הנה, אלוש בעד אילן.   מר ניר קריסטל: 

 

 על מה ההצבעה?    מר אלי אלוש: 

 

 ההחלטה שקודם העברנו, עכשיו המליאה מאשרת אותה את ההסכם פשרה.   מר חיים ברוידא: 

 

פשרה בין עיריית רעננה והוועדה המקומית ובין  ההסכם  החליטה פה אחד לאשר את  מועצת העיר  

 .  7657בגוש  164חברת רבד בנוגע לחלקה 

 

 תכנית בריכות.  –א' 400רע/מק/ – 416-1130467דיון בתוכנית מספר  .2

 

מספר   מר חיים ברוידא:  בתוכנית  דיון  הבריכות  400רע/מק/  1130467-416אוקיי,  תכנית  א' 
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. איפה האדריכלית  13/6/2023מיום    2023011שנדונה בישיבת הוועדה המקומית לתכנון ובנייה מספר  

 ריכלית פה, מיכל בבקשה תסבירי את הדברים. מיכל קלי בבקשה.  שלנו? האד 

 

משנת   גב' מיכל קלי גוטמכר:  תכנית  היא  ברעננה,  התקפה  הקיימת  הבריכות  תכנית  רבה.  תודה 

, עברו כבר הרבה שנים מאז. התוכנית שמאושרת חלה על צמודי קרקע בלבד באזור מגורים א'  2002

נים הגיעו כל מיני בקשות להקלות לוועדה המקומית. גם בקשות  ואזור מגורים בדמוי א'. ולאורך הש

להקלות בקווי בניין, וגם בשטח מגרש מינימאלי. וברוב הבקשות הוועדה אישרה את ההקלות האלה.  

אנחנו מביאים כאן לדיון תכנית חדשה, תכנית שמתווה את המסגרת החדשה של הבריכות. שבה כבר  

הייתה מאשר בדרך של הקלות, לאשר פה, להכניס את זה לתוך  החלטנו את אותם נושאים שהוועדה  

של  החלטה  לאחר  ניצבים  שאנחנו  מזכירה  אני  הקלה.  ולבקש  לבוא  יצטרכו  שלא  ככה  התוכנית. 

מוסדות התכנון על ביטול ההקלות. ולכן מתוכניות חדשות לא ניתן יהיה לבוא יותר ולקבל הקלות.  

להקלה בקו בניין, לא ניתן יהיה לאשר את ההליך הזה    זאת אומרת בקשות שיגיעו אלינו עם בקשה

מהוועדה  בכלל.   העומס  את  גם  מוריד  הרישוי.  הליכי  כל  את  מקצר  בעצם  עושה,  שזה  נוסף  דבר 

המקומית, גם מפשט הליכים לעורכי הבקשות ומבקשי הבקשות, כך שהם לא יצטרכו לצאת לפרסום  

ם כבר כחלק אינטגרלי מהתוכנית, וזה סוג של  של הקלות. הדבר הנמצא בתוך, אותם נושאים נמצאי

מסלול ירוק. במה התוכנית עוסקת? אז מטרת התוכנית קביעת המסגרת התכנונית להקמת בריכות  

זכויות   תוספת  ללא  בעיר  המגורים  באזורי  ג'קוזי,  שנקרא  מה  ומים,  אוויר  זרמי  ובריכות  שחייה 

והוראות   הנחיות  בקביעת  עוסקת  התוכנית  כאשר  ובריכות  בנייה.  פרטיות  שחייה  בריכות  להקמת 

ג'קוזי באזורי המגורים, ללא תוספת של זכויות בנייה. קביעת הוראות בינוי וגודל של בריכות כאמור.  

מטרדים.   למזעור  בהוראות  בטיחות  תנאי  והבטחת  למתקניהם,  כאמור  לבריכות  בניין  קווי  קביעת 

ת התקפה מנחה לגבי המתווה של בריכות.  הכנו כאן טבלה שמראה בצד ימין את ההנחיות שהתוכני 

א' שבה אנחנו דנים כעת. אנחנו רואים    400ובצד שמאל אפשר לראות את התוכנית המוצעת רע/מק/

שעם תחולת התוכנית היום היא ברעננה מתווה אפשרות להקמת בריכות  שחייה רק באזורי צמודי  

בצמודי קרקע וגם במגרשים בבנייה  הקרקע. אנחנו היום מבקשים לאפשר בנייה בכל המגרשים, גם  
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   -מרקמית או רוויה. כאשר

 

 רגע, בבנייה רוויה זה בקרקע או בגגות?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

יש   גב' מיכל קלי גוטמכר:  רוויה  בבנייה  אסביר.  בריכה    2אני  להקים  אחת  אפשרות  אפשרויות. 

רק בתוך קונטור המבנה, היא    בקומת הקרקע בתוך קונטור מבנה. קודם כל הבריכה בכל מקרה היא

, בהקשר של בריכות ג'קוזי. בריכות שחייה  לא בחצר. ותכף אני רגע אדבר על החלטת ועדת המשנה

רק בקונטור המבנה, כאשר ניתן או בקומת הקרקע או בתת הקרקע. זה בדרך כלל תהיינה בריכות  

הגג העליון. אם יש מספר    משותפות לטובת רווחת הדיירים. ואפשרות להקים על הגג, כאשר זה רק

נסיגות בחלקים העליונים של הבניין, ונוצרות מרפסות גג, אנחנו מדברים רק על הגג העליון, ושם זה  

 בריכות שמוצמדות לדירות.  

 

שזה   גב' רונית ויינטראוב:  מבונה?  שטח  מעל  יהיה  לא  שזה  שבנסיגה  מעל,  יהיה  לא  שזה  כלומר 

   כאילו יהיה באוויר? אני לא מבינה.

 

   -לא, לא, מה שאני אומרת יש מקרים שבהם ישנן נסיגות בקומות העליונות גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

 דירות גג.   מר חיים מלמן: 

 

רק  גב' מיכל קלי גוטמכר:  בריכות  על  מדברים  אנחנו  שונות.  בקומות  גג  מרפסות  כמה  נוצרות  ואז 

 בקומה העליונה הגבוהה ביותר.  

 

  -ר ספק סליחהלמען הס  מר חיים גולדמן: 
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 בדירות גג.   : מר חיים מלמן

 )מדברים יחד(  

 אבל אין לך למשל על הנושא של כמות המים המותרת, אין לך פיקוח על זה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש, יש.   מר חיים גולדמן: 

 

   -אני גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

 יש לך פיקוח ברמת הרישוי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש פיקוח הנדסי על זה. יש חישובים סטטיים.  : מןמר חיים מל 

 

תכניות.   מר חיים גולדמן:  על  ולחתום  לתת  מחויב  שהוא  קונסטרוקטור,  יש  כל  קודם 

וקונסטרוקטור כזה הוא גם יודע בדיוק מה, כמה ואיך ולמה ועומק, וכמה מים, וכמה עומס. זה דבר  

   -ק על בניינים בבנייה רוויהראשון. דבר שני, מדובר, סליחה שאני מתערב. מדובר ר

 

 חדשים.    מר אילן כהן: 

 

לשים   מר חיים גולדמן:  ורוצים  מחליטים  שפתאום  כזאתי  תוספת  איזה  לא  כלומר  חדשים. 

כל   את  מחשבים  שמראש  ככה  מתוכנן  הזה  הבניין  כל  הזה,  הסיפור  כל  אלא  בריכה.  איזו  שמה 

מד נוסף,  דבר  בריכה.  שמה  לבנות  יהיה  שאפשר  יודעים  החישובים  שאנחנו  גג,  דירות  על  רק  ובר 

האלה שנותרים, שמה    50%-משטח הגג כולו. אז ב  50%שבגגות שלנו, אנחנו מאפשרים בנייה רק על  

 אפשר לעשות את הבריכה.  
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 כן.   25% : מר חיים מלמן

 

 משטח הגג.   25% גב' מיכל קלי גוטמכר: 

 

 משטח הגג הפנוי.   : מר חיים מלמן

 

 כבר יותר.    נתת מר חגי בורשטיין: 

 

 כן.   : מר חיים מלמן

 

שבאמת   גב' מיכל קלי גוטמכר:  אציין  שאנחנו  אני  החלטה  קיבלנו  אנחנו  נכון,  דבר  אמר  חיים 

מבקשים בתוכנית, מציעים בתוכנית שהבנייה רוויה תהיה אך ורק על מבנים שמתוכננים מלכתחילה.  

   -הקמת המבנה, אלא ממשזאת אומרת גם לא במסגרת היתר שינויים שנעשה תוך כדי הליך 

 

הדברים  מר חיים ברוידא:  את  נאשר  לא  אנחנו  בטיחותית,  בטיחותית.  ביטחונית,  מבחינה 

 האלה.  

 

רק   גב' מיכל קלי גוטמכר:  ריק,  מגרש  על  אם  ובין  ובנייה  בהריסה  אם  בין  מאפס,  שנבנתה  בנייה 

פה הקובעת פה בצד ימין, קווי  במסגרת תכנון מהתחלה. מבחינת קווי בניין. קווי בניין, התוכנית התק

בניין. את קווי הבניין הקיימים. כאשר עד היום הגיעו כל פעם בקשות לוועדה להקלות של קו בניין  

לבריכה במרחק של מטר, ולכן זה קו הבניין החדש שאנחנו מציעים, קו בניין של מטר אחד, זה משהו  

בערים אחרות. כאשר גם  בריכות  תכניות  הבריכה תמוקם   שהוא מקובל בהרבה  רוויה  בבנייה  שוב 

בתחום המבנה בלבד, ולא בחצר. מבחינת גודל מגרש, התוכנית התקפה קבעה שטח מגרש מינימאלי  

גדולים    300בהיקף של   יהיה להקים בהם בריכות שחייה. אנחנו    300מ"ר, שרק מגרשים  ניתן  מ"ר 
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 כרגע לא מגבילים את שטח המגרש המינימאלי.  

 

בפרופורציה   מר חיים ברוידא:  נעשה את זה  בריכות שהם בריכות מוכנות, ואנחנו  יש גם היום 

 של השטח. כי היום אנשים רוצים את הפסיליטיז וכאלה. כן בבקשה מיכל.  

 

עד   גב' מיכל קלי גוטמכר:  יהיה  הבריכה  שטח  קרקע  שבצמודי  השטח,  מבחינת  קובעים  כן  אנחנו 

מ"ר, קודם לא    250אומרת אם שטח המגרש הוא    מ"ר. זאת   50-משטח המגרש נטו, ולא יותר מ  10%

לגבי בנייה    25אפשרנו היום אנחנו כן נאפשר להקים בריכת שחייה, היא תהיה בשטח של עד   מ"ר. 

רוויה, תהיה בריכה משותפת ללא הגבלת שטח, שזה בקומת הקרקע או בתת הקרקע. אם זו בריכה  

עד   של  כולל  תהיה בשטח  היא  גג,  לדירת  החלטת  מ  25%שמוצמדת  הדברים.  הפנוי. אלה  הגג  שטח 

מיום   המשנה  של   13/6/23ועדת  כן אפשרות  להוסיף  שאפשר  ובתנאי  התוכנית,  להפקיד את  הייתה 

  2.5עד    2.5מ"ר, שזה    6.25הקמת ג'קוזי, בריכות ג'קוזי בחצרות דירות גן. כאשר השטח לא יעלה על  

 ים מסביב.  , כמובן עם כל המתקנים הבטיחותיים הנדרש בחצר דירת הגן 

 

רוצה   מר חיים ברוידא:  מי  התייחסות,  לו  יש  מי  ובואו  האור,  את  נפתח  בואו  אז  אוקיי, 

 להתייחס לדברים האלה?  

 

 אני רוצה להגיד גם משהו.   גב' מירב מאיר: 

 

 בואו נתחיל לפי הסדר, אוקיי מירב.   מר חיים ברוידא: 

 

ין, ויש קומת גג, ואני מתחת לקומה  אני רוצה להבין, אם אני היום גרה בבני גב' מירב מאיר: 

   -הזאת, לשכן מעליי
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   -בבניין שהוא קיים מר חיים ברוידא: 

 

   -בבניין חדש גב' מירב מאיר: 

 

 קיים אי אפשר לעשות.   מר חיים ברוידא: 

 

יכול עכשיו לארח מסיבות בריכה, כי   גב' מירב מאיר:  לא, לא, בניין חדש. האם השכן מעליי 

 . יש לו בריכה על הגג

 

 זה לא דירת גן.   מר חיים גולדמן: 

 

 מה?   גב' מירב מאיר: 

 

 זה לא דירת גן.   מר חיים גולדמן: 

 

 לא, אני מדברת על גג. דירת גג.   גב' מירב מאיר: 

 

 גג כן.   : מר חיים מלמן

 

 אם זה מתוכנן מראש, כן.   מר חיים גולדמן: 

 

   -הוא יכול לעשות : מר חיים מלמן

 

 להיות מטרד מאוד מאוד גדול לשכנים.  זה עלול  גב' מירב מאיר: 
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 לפי החוק.   23:00מותר רעש עד   מר אילן כהן: 

 

   -שנייה, אני רוצה : מר חיים מלמן

 

 זה מאוד מאוחר סליחה.   23:00 גב' מירב מאיר: 

 

 אני רוצה רגע לענות. ראשית מסיבה אפשר לעשות גם בלי בריכה.   : מר חיים מלמן

 

 יכה אז יש יותר מסיבות. שוב אני אומר, אבל כשיש בר גב' מירב מאיר: 

 

 בסוף אתם תצביעו איך שאתם רוצים.   : מר חיים מלמן

 

   -אני שואלת גב' מירב מאיר: 

 

 שנייה חברים, מה האפשרות שהם יעשו מסיבה?   : מר חיים מלמן

 

יכולה   גב' מירב מאיר:  חדש  בניין  כל  נכון  מבינה  אני  אם  בבניין,  שבאמת  אפשרות  זה  אם 

   -בריכה לדיירים פרטיים. וזה עלול להשפיע על הדייריםלהיות  

 

  -מירב, אני גם לא שלם עם ההחלטה הזאת, אבל אנחנו מר חיים ברוידא: 

 

   -לא, אני שואלת אני עוד לא אומרת גב' מירב מאיר: 
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   -אנחנו העיר היחידה היום שלמעשה לא מאפשרת מר חיים ברוידא: 

 

 אני שואלת.   גב' מירב מאיר: 

 

 את הדברים האלה, וזה הביקוש היום.  חיים ברוידא: מר 

 

 אני רוצה להבין את ההשלכות.   גב' מירב מאיר: 

 

   -מבחינת הרעש זה עניין של אכיפת חוקי עזר עו"ד תהילה סובל: 

 

בסדר, אנחנו יודעים גם איך זה עובד, זה לא באמת עובד תמיד. אבל בסדר.   גב' מירב מאיר: 

 אני רציתי להבין.  

 

 כן חגי.   ים ברוידא: מר חי

 

 מטר,   1-אחד הדברים שחסר לי פה, בגלל הקטנת קווי המתאר ל מר חגי בורשטיין: 

 

 לא קווי מתאר.    מר אלי אלוש: 

 

קו בניין, קו בניין סליחה. אחד הדברים שמטרידים אותי בנושא הזה בריכה   מר חגי בורשטיין: 

  -מה תבנה בריכותלכל תושב, היא הנושא של השכנים. כי עכשיו שכונה של

 

 למה שכנה שלמה?    מר אלי אלוש: 
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   -שכונה שלמה תבנה. אם אתה נותן עכשיו הקלה באופן מעשי גורפת לכולם מר חגי בורשטיין: 

 

 כולם אבל מקבלים את זה.   מר חיים גולדמן: 

 

   -כן, אבל אתה מר חגי בורשטיין: 

 

 ו יכול לקבל.אבל אם שכן אחד קיבל, אז גם השכן ליד מר חיים ברוידא: 

 

קיצוניים,   מר חיים גולדמן:  מקרים  למעט  כלל  ובדרך  הקלה.  מבקשים  הם  מקרה  בכל  חגי, 

 הוועדה מאשרת את זה.  

 

 אני יודע. זה לא אומר שזה נכון לאשר.   מר חגי בורשטיין: 

 

תשמע, זאת דעת הוועדה, לא מעכשיו, אלא שנים כבר, שנים. עכשיו שתבין,   מר חיים גולדמן: 

למנוע פה בנושא הזה? באו למנוע פה כל הזמן, אם בן אדם בא ומבקש את ההקלה הזאתי,    מה באו

במקום שיבקש את ההקלה הזאתי, שזה יהיה כבר בתוך הזה, ואז רק רשות רישוי מאשרת את זה.  

   -במקום להתחיל להביא את זה לדיונים

 

 זה מקל גם מבחינת הוועדה, כל הדברים זה עומד.   מר חיים ברוידא: 

 

את   מר חגי בורשטיין:  פה  יש  פעם,  שוב  אומר  אני  בסדר.  זה  זה,  את  מקבל  ואני  לי  מובן  זה 

הנושא של השכנים, שאין בו התחשבות. יש את הנושא של, לא יודע אם חשבו עליו. אם באמת שכונה  

כל הדברים האלה, התשתיות מספיקות, לא מספיקות   פינוי מים, ביוב,  בריכה,  שלמה עכשיו תבנה 

   -רים האלה. הרי באופן מעשי אם אתה מבטל עכשיו את הוועדהלדב
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מרוקנים   מר חיים ברוידא:  לא  סירקולציה  הכול  זה  היום  בבריכות,  מים  מחליפים  לא  היום 

 היום בריכות.  

 

 לא רק זה, זה צריך את האישור של תאגיד המים.   מר חיים גולדמן: 

 

   -ברור, ברור, יש פה הרבה מר חגי בורשטיין: 

 

 זה לא כאילו חופשי על הבר.   חיים גולדמן:  מר

 

   -לא מרוקנים היום מים מר חיים ברוידא: 

 

 חגי הוא גם מוציא היתר, ובמסגרת ההיתר הוא צריך את אישור איגוד המים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -ברור לי, אבל מר חגי בורשטיין: 

 

 לא התאגיד, הרשות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הרשות מוציאה את ההיתר, ובמסגרת ההיתר הוא עובר גם את תאגיד מים.   לדסהיימר: מר אריאל הי

 

נגיד בנו בשכונה   מר חגי בורשטיין:  בריכות,    20תראה, אני רק מעלה נקודה למחשבה, שעכשיו 

  -בריכות. יש לזה המון אספקטים בנושא של  200עכשיו יבנו 

 

 בנווה זמר.   גם התוכנית הזאתי היא לא חלה מר חיים גולדמן: 
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 לא מדאיג אותי נווה זמר כרגע, לא הנקודה. כי בנווה זמר אין בתים פרטיים.   מר חגי בורשטיין: 

 

תהיה   : מר חיים מלמן הזאת  שהשכונה  במפורש  רשום  זמר  נווה  של  שבתב"ע  בגלל  לא,  לא, 

 ללא בריכות.  

 

 ללא בריכות זה אני לא יודע.   מר חגי בורשטיין: 

 

 הסיבה.   זאת : מר חיים מלמן

 

 אוקיי חגי, הבנו את ההסתייגות. מי עוד רוצה? בבקשה ניר. בבקשה ניר.   מר חיים ברוידא: 

 

חברים תקשיבו רגע, דבר ראשון תודה רבה לצוות המקצועי, כי הסיפור הזה   מר ניר קריסטל: 

יצרת של הבריכות באמת עולה לאורך השנים המון בוועדות. אבל יש פה סיפור נורא פשוט, בריכה מי 

איכות חיים לאחד וקצת פחות איכות חיים לאחר. ואנחנו בעצם מה שאנחנו צריכים למצוא, זה את  

לפרמטרים,   פרטנית  תכף ארד  אני  לכם,  להציע  רוצה  ואני  הזאת.  למערכת  הבלמים  ואת  האיזונים 

ג  אבל אני רוצה להציע לכם להחזיר את זה לדיון אצל הצוות המקצועי, לאותם פרמטרים שאני אצי

כשאנחנו   גגות.  על  מדברים  אנחנו  רוויה,  בנייה  על  לדוגמא  מדברים  כשאנחנו  כל  ראשית  כרגע. 

   -מגדירים גג בנוסח

 

 גגות או מרתפים?   מר חיים גולדמן: 

 

בסדר, אני לא מדבר, מה שבקונטור הבניין אין שום בעיה, כי זה באמת, זה   מר ניר קריסטל: 

על הגגות. כאשר אנחנו  לא מפריע לאיש, זה נמצא בתוך קונטור   הבניין הכול בסדר. אני מדבר רגע 
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מדברים על גגות, תמיד עלולים להיות כאלה שייפגעו. אנחנו רוצים מצד אחד שזה ייהנה ושלשני לא  

יהיה חסר. כדי שזה יקרה אנחנו צריכים בעצם להגדיר, וזה מה שאני חושב שהצוות המקצועי צריך  

א בסיסם  שעל  הסייגים  מהם  לכם  לבדוק,  אתן  אני  לדוגמא,  לא.  שני  וגג  זה,  גג  את  מאשרים  נחנו 

אם אנחנו שמים  דוגמאות, אבל עוד פעם אני באמת רוצה את החשיבה המקצועית שלכם בקטע הזה,  

קומות, והם גם קרובים    12בניינים עם    5ומסביבי יש    9גג בקומה תשיעית, אבל אני נמצא בקומה  

שלו מהמרפסת  אחד  כל  אז  במקרה,  בעל    אליי  שהוא  זה  על  מדבר  לא  אני  הזה.  בתוך  אצלי  יושב 

 יסבלו.   5נהנה אבל  1הבריכה, אלא אני מדבר על אלה שסובלים. אז 

 

 ממה?   מר חיים גולדמן: 

 

 הם רואים את הבריכה.    מר אילן כהן: 

 

 ממה הם יסבלו?   מר חיים גולדמן: 

 

אני מציג רעיון, ואני  שהם נמצאים אצלו. זאת אומרת אם אתה בא ואו  מר ניר קריסטל:  מר, 

באמת רוצה את החשיבה של הצוות המקצועי. אני מציג לך את הקונפליקטים שעלולים להיווצר. אם  

אנחנו באים ואומרים שאנחנו מבטיחים שאותו גג שעליו נאשר בריכה, יהיה או באותו מפלס או גבוה  

ר את זה בכל מקום היום,  מאחרים, אז שם אנחנו מצמצמים את ההפרעה. כמובן שאם תבוא ותאש

קווי תמ"א אנחנו   שבגלל  מחדש, אבל במקומות  ובנייה  הריסה  של  העיר בתמ"אות  לדוגמא במרכז 

ל ממש  שהגענו  מקומות  ויש  שם,  ו  2-אישרנו  פה  גם   2-מטרים  שהם  מקומות  יש  אז  פה,  מטרים 

ה בתוך  לחיות  רוצה  לא  אחד  לשני.  מאחד  השיפודים  ואת  הצלחת  את  להעביר  ואנחנו  יכולים  שני, 

צריכים להבטיח איזה שהוא מרווח מינימאלי. ולכן אני אומר את זה לדעתי הצוות המקצועי צריך  

בקומה   גג  לדוגמא  לא  שזה  א'  מגדירים  אנחנו  איך  האלה,  השיקולים  מגוון  על  ולהסתכל  לבוא 

בבנייה חדשה מ נניח  כרגע את הקריט   9-חמישית, אלא שאתה אומר  ריון,  קומות וצפונה, לא קובע 
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של   המרחק  מה  מסביב,  קורה  מה  המינימאלי,  הגג  מהו  להגדיר  אבל  הקונספט.  את  מציג  אלא 

   -הבניינים מסביב, כי אתה רוצה באמת

 

לא יכול וההוא בקומה    5אבל אין פה שוויוניות. אתה תחליט שהוא מקומה   מר חיים ברוידא: 

9-  

 

ליט. עוד פעם, אני לא רוצה להפוך את  לא, לא, לא, אני לא מחליט. אני לא מח מר ניר קריסטל: 

   -העיר

 

   -זה הופך להיות מר חיים גולדמן: 

 

   -רגע, אני לא רוצה להפוך את העיר מר ניר קריסטל: 

 

 אבל אתה מדבר רק על גגות?    מר אלי אלוש: 

 

 רגע, אני מציג את עמדתי, תגידו מה שאתם רוצים.   מר ניר קריסטל: 

 

 יאים עכשיו את הזה, הדבר הזה קיים... אנחנו לא ממצ  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 ניר, ניר, צמודי קרקע אין לך בעיה?    מר אלי אלוש: 

 

 רגע, תכף נדבר על צמודי קרקע.   מר ניר קריסטל: 

 

 אה יש לך בעיה.    מר אלי אלוש: 
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צריך   מר ניר קריסטל:  לדוגמא  קרקע  בצמודי  קרקע.  צמודי  על  אתכם  אדבר  גם  אני  בוודאי, 

על  ל דיברנו  השנים  כל  אנחנו  אסביר,  אני  מדוע?  הצפיפות.  לסוגיית  לטעמי  נתנו    300התייחס  מ"ר, 

משטח המגרש.  10%מ"ר בהקלות מסוימות. אבל עכשיו אתה מדבר על   280-הקלות, הגענו נדמה לי ל

על    10% שיושבים  שבתים  המגרש, תחשוב  ו  190משח  של    200-מ"ר  בריכה  זאת  מ"ר. קח    20מ"ר, 

 -מ"ר זה מוטרף. לעומת זה 200כאלה של   5ו דונם, דונם שבו יושבים עכשי

 

 למה? למה?   מר חיים גולדמן: 

 

   -כי הם לא יוכלו לחיות. אף אחד מר ניר קריסטל: 

 

 הם לא יוכלו לישון.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 למה?   מר חיים גולדמן: 

 

   -רגע סליחה, אבל קח דונם וחצי  מר אלי אלוש: 

 

 למה לא יוכלו לחיות?   דמן: מר חיים גול 

 

   -רגע, קח דונם וחצי  מר אלי אלוש: 

 

 אתה מדבר אני שותק.   מר ניר קריסטל: 

 

 רגע סליחה,   מר אלי אלוש: 
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 לא, תסביר.   מר חיים גולדמן: 

 

 אז אני אסביר.   מר ניר קריסטל: 

 

 בבקשה.   מר חיים גולדמן: 

 

 חצי?  אבל ניר מה ההבדל בין דונם לדונם ו  מר אלי אלוש: 

 

   -אני אסביר מר ניר קריסטל: 

 

 מ"ר, אז מה?   300קוטג'ים של   5גם בדונם וחצי זה   מר אלי אלוש: 

 

עוד פעם אני מביע את עמדתי, אתה לא חייב לקבל אותה, אבל אני אסביר לך   מר ניר קריסטל: 

 800על    מ"ר, והשכן שלו במקרה יושב  200את הרציונל. אם אתה בא ואומר לי שיושב בית אחד של  

מ"ר, בגלל זה התייחסתי לפרמטר הצפיפות כדוגמא. אז אני אומר, סבבה אז אחד כנראה לא מפריע  

מ"ר, אף   20מ"ר על דונם, וכל אחד יבנה בריכה של  200כאלה של   5לשני, והם יחיו בשלום. אם יש לי 

   -אחד מהם לא יוכל לחיות. ואנחנו נקבל

 

 ריכה, כל אחד יהיה מבסוט.  לכל אחד מהם תהיה ב מר חיים גולדמן: 

 

   -יכול להיות, הערכה שלי שנקבל פה סכסוכי שכנים מר ניר קריסטל: 

 

 תהיה לו גיגית.   מר חגי בורשטיין: 
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 בלי הכרה.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה מה שדיברתי על התחשבות בין השכנים.   מר חגי בורשטיין: 

 

וזה בסדר.   מר ניר קריסטל:  מניסיוני,  מדבר  אני  לא  חבר'ה  ואתה  שניסיונך אחר  להיות  יכול 

 חייב לקבל את ניסיוני. אבל אני אומר לך את מה שאני רואה ברעננה.  

 

 אני מבין מה שאתה אומר, קשה לי לקבל ואני אגיד לך למה.   מר חיים גולדמן: 

 

 בסדר, לגיטימי.   מר ניר קריסטל: 

 

ו את הזכות לנהוג ברכוש שלו  אני אגיד לך גם למה. אני חושב שכל אדם יש ל מר חיים גולדמן: 

 כראות עיניו.  

 

 במגבלות החוק.   מר חגי בורשטיין: 

 

בסדר, על פי זה. יש מה שנקרא, בוא מה שאתה אומר זה מתייחס לבריכות,   מר חיים גולדמן: 

 זה יכול גם להתייחס למלונות של כלבים. זה יותר גרוע.  

 

 וגם לזה יש לך חקיקה.  מר ניר קריסטל: 

 

   -ריח, נביחות, עניינים. עכשיו תגיד ולדמן: מר חיים ג
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 וגם לזה יש חקיקה.   מר ניר קריסטל: 

 

 מ"ר.   300אני מרשה לעשות מלונה רק למי שיש לו  מר חיים גולדמן: 

 

 לא. יש לך אבל חקיקה.  מר ניר קריסטל: 

 

לו   מר חיים גולדמן:  אני מרשה בשורה של קוטג'  300מי שאין  אין מלונה. יותר מזה,  ים,  מ"ר 

 אחד עם כלב אחד בלי כלב, אחד עם כלב. תשמע, לדבר אין סוף. אין בזה היגיון.  

 

 מכבד את דעתך, לא מסכים איתה. אבל אני אסביר לך למה.   מר ניר קריסטל: 

 

אין בזה היגיון. תן לאנשים את החופש שלהם. אנחנו רוצים שהאנשים יהיה   מר חיים גולדמן: 

 במקרקעין שלהם.    להם את החופש ואת הזכות לנהוג

 

הזמן,   מר חיים ברוידא:  כל  הזה  הדבר  עם  מתעסקים  אנחנו  מהציבור,  עלו  האלה  הדברים 

   -ואנחנו רוצים פשוט להקל

 

   -חבר'ה אני לא נגד מר ניר קריסטל: 

 

   -זה לא אומר שפתאום עכשיו כולם יבנו בריכות, בואו, זה לא מר חיים ברוידא: 

 

 ם גם היום, גם במגרשים שמותר לא כולם בונים בריכות.  לא, אנחנו רואי : מר חיים מלמן

 

   -ניר, ניר מר חיים גולדמן: 
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 אתם לא...   מר ניר קריסטל: 

 

ניר תקשיב, אתה יודע מה עושים היום אנשים? הם היום, אתה לא נותן להם   מר חיים גולדמן: 

 לעשות בריכה, הם מביאים כזאתי פיילה... 

 )מדברים יחד(  

ואתה יודע מה, אלה בריכות שהם פחות בטיחותיות, אין להם גדר, יש להם   מר חיים גולדמן: 

בזה שאתה נותן לבן אדם לבנות, הבריכה הזאת  מדרגות. אפשר לטבוע בהם ילדים ואף אחד לא ידע.  

 היא שקועה בקרקע, עם גדר מסביב, זה בטיחות.  

 )מדברים יחד(  

 וא להיכנס... בתוך הבריכה.  בשטח כל כך קטן שכל ילד קטן יב  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ניר רוצה להמשיך.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני חושבת שבשטח כזה קטן לא צריך בריכות בכלל.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

חייבים   מר ניר קריסטל:  אנחנו  שם  לטעמי  גן  דירת  הגן.  דירות  של  הנושא  זה  הנוסף  הנושא 

 לאסור לחלוטין. מדוע?  

 

 אוסרים.   : מר חיים מלמן

 

חצר   ר ניר קריסטל: מ לך  נפלה  לעשות  מה  בבניין,  חי  אתה  כאשר  אבל  ג'קוזי.  כתבתם  לא, 

גן, לא   דירות  פרטית מלמטה, ואתה חי בתוך הזה. שם מתחילים כל סכסוכי השכנים בבניינים עם 

מעטים. אחד זה זרקו לו את הבדל של הסיגריה, וההוא עושה רעש והעשן שלו עולה להם לחלונות,  
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 רפסת ולו יש גן, וזה לא נגמר.  ולהם אין מ 

 

 אתה אומר גם אסור לשים מנגלים.   מר חיים גולדמן: 

 

   -חס וחלילה מר ניר קריסטל: 

 

 היום אנחנו מאשרים בקשות כאלה?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 אתה שם מנגל, אתה להיפך,   מר חיים גולדמן: 

 

ה  מר ניר קריסטל:  שעדיין  לך  אני אומר  אבל  זה,  אוסר את  לא  קיימים.  אני  האלה  סכסוכים 

 אני מנסה, אני רוצה לייצר כמה שפחות...  

 )מדברים יחד(  

, לפי מה שהבנתי את האישורים של הבריכות צריך להתחיל את זה  אני חושב  מר לורן משה עייאש: 

שכבר בקומה   יודע  רביעית,  שם בקומה  דירה  לקנות  שהולך  שמי  זה אומר  הבניין.  של  הבנייה  לפני 

ריכה. אם לא מתאים לו, הוא יקנה בבניין הזה. זהו, זה אומר שאני לא מבין למה לא  עשירית תהיה ב 

 לאשר.  

 

 אני לא אומר לא לאשר, אני אומר להבהיר יותר טוב את הפרמטרים.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל זה נמצא בתכנון, זה צריך להיות בתכנון?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 כן.   מר ניר קריסטל: 
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 זה צריך להיות בתכנון.  יאש: מר לורן משה עי

 

הוא אומר לך שזה יהיה בתכנון, זה לא שבן אדם קונה את הדירה והוא לא   גב' ענבר הוכברג: 

 יודע.  

 

 ... את הולכת לאשר תב"ע.   מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי חברים, אילן כהן, אילן בקצרה כי אני רוצה לעבור להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ם מיותר לדחות את זה.  זה סת : מר חיים מלמן

 

... זה יהיה בהיתר וכל אדם שיקנה דירה, יידע שיש לו ג'קוזי בחצר או בריכת    מר אילן כהן: 

 בגן.  

 

   -אני אומר אני חושב שצריך לשבת עוד פעם על הקריטריונים מר ניר קריסטל: 

 

לצמצום במטר,  מר אילן כהן:  יש בקשה  בהיתרים  הרבה בקשות  לך.  הפרעתי  לא  ואני    ניר 

-500חושב שזה דבר מבורך, צריך לבטל את ההקלה הזאת. ולגבי בריכות, אני מכיר מגרשים היום  

בריכות בתוך השכונה. אין איזה מסה של בקשות. עכשיו אנשים    2מ"ר בתוך שכונות שלמות,    600

ם  שקונים ברעננה בתים, מה לעשות, רעננה היא אחת הערים היקרות במדינה. הם רוצים בריכה. ה

קונים בכל כך הרבה כסף, ובאים לגור בעיר כזאת יקרה... ויפה, אז הם רוצים בריכה. רוב האנשים  

 מ"ר בריכה?   20למה לא לתת להם 

 

 אני איתך, אני בעד.   מר ניר קריסטל: 
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 מה הבעיה?    מר אילן כהן: 

 

ה מר חיים ברוידא:  שעשו את  זה מה  ג'קוזי,  עם  למעלה  הבתים  רוב  ירוקה  דברים  בכפר סבא 

 מפריד בין כפר סבא ששמה מותר, בין רעננה... האלה. סך הכל כביש אחד  

 

זה לא אותו    5. אז מה אם  4, אז יהיה  5מ"ר יהיה    200בדונם אתה אומר לפי    מר אילן כהן: 

  4בריכות זה אותו דבר, אותו רעש לדונם. אם נגיד    4בריכות או    5דבר. אתה אמרת רצף של דירות.  

 בתים.  

 

   -חברים, אנחנו עוברים להצבעה. מי בעד ם ברוידא: מר חיי

 

 מי בעד התושבים.    מר אלי אלוש: 

 

 מי בעד הותרת החלטת ועדת המשנה על כנה?   מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה על כנה?    מר אלי אלוש: 

 

 היא הייתה כבר בוועדה.    מר אילן כהן: 

 

 אוקיי.   8נמנע? מי נמנע?   היא הייתה בוועדה. מי נגד? מי נגד? מי מר חיים ברוידא: 

 

   -אני חושב אבל דרך אגב מר ניר קריסטל: 
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 זה התקבל.   מר חיים ברוידא: 

 

אני חושב שהכמות הזאתי, תשימו לב רגע מה קרה פה. אני חושב שהכמות   מר ניר קריסטל: 

 הזאתי, ובאמת פה אין עניין לא של קואליציה ולא של אופוזיציה.  

 

   -ם שיקול דעת לדרגאבל יש לה  מר אלי אלוש: 

 

לא   מר חיים ברוידא:  או  תרצה  אם  ואופוזיציה,  קואליציה  בין  התחלף  שזה  לב  שים  בינתיים 

 תרצה.  

 

 אני חושב, רגע תן להשלים משפט.  תן להשלים משפט בבקשה. מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 אני אומר אני חושב, רגע חברים,   מר ניר קריסטל: 

 

 ני הצבעתי נגד, לא נמנעתי.  א : אנה פוזמנטירגב' 

 

אני חושב אבל שיש כאן אמירה. כל אלה שכרגע אומרים לכם חברים אנחנו   מר ניר קריסטל: 

נמנעים, אומרים לכם אנחנו בעד התוכנית הזאתי עקרונית, אבל אנחנו חושבים שצריך לשבת ולשפר  

 אותה. ואני חושב שלטובת רעננה נכון לעשות את זה.  

 

   -אבל אנחנו בכל ישיבה : מר חיים ברוידא

 

 הצבענו.   מר חיים גולדמן: 
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 אנחנו דנים ספציפית לגבי כל דבר, אנחנו לא...   מר חיים ברוידא: 

 

   -אלה שנמנעו מר חיים גולדמן: 

 

 חבר'ה מחכים פה כבר הרבה שעות.   מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר, אין בעיה.   מר ניר קריסטל: 

 

 .  20230166ר הרבה שעות. נכנסים לדיון בבקשה להיתר מספר מחכים פה כב  מר חיים ברוידא: 

 

 אני חושב שהספירה לא נכונה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אין לנו רוב לשלב...   עו"ד תהילה סובל: 

 

 אין רוב אבל? לא היה רוב?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 נגד.   8בעד  6 עו"ד תהילה סובל: 

 )מדברים יחד(  

 

 נמנע.   1-גד ונ  8, בעד 6 גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 ועכשיו עוברים לשלב השני.   עו"ד תהילה סובל: 
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 -אוקיי, אנחנו עוברים עכשיו לשלב השני, מי בעד להחזיר את העניין מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 תעשה הצבעה חוזר.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אוקיי הצבעה חוזרת.   מר חיים ברוידא: 

 

 הצבעה חוזרת.   עושים ר: מר אריאל הילדסהיימ

 

 הצבעה חוזרת.   מר חיים ברוידא: 

 

 הצבעה חוזרת.   : מר חיים מלמן

 

 מי בעד? אוקיי, מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני נמנעת.     : דוברת

 

 כל הכבוד לאופוזיציה.    מר אלי אלוש: 

 

 מעולה עבר.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 תודה רבה.   מר חיים ברוידא: 
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 : עהצב ה

 7 –בעד 

   1 -נגד 

   8 –נמנע 

 החלטה:  

את החלטת הוועדה המקומית )משנה( מספר  על כנה  מליאת הוועדה המקומית מחליטה להשאיר  

 .  13/6/23מיום  2023011

 ההחלטה התקבלה ברוב קולות  

 

 בקשה לשימוש חורג ממגורים לכיתות    - 14תל חי  20230166דיון בבקשה להיתר מספר  .3

 מבנים יבילים.  4ת ספח והצב  

 

חבר'ה אנחנו ממשיכים. יש פה כבר אנשים מבוגרים שמחכים פה הרבה זמן,   מר חיים ברוידא: 

להיתר דיון בבקשה  פה  חי    20230166מספר    ויש  לתכנון  14תל  המקומית  הוועדה  בישיבת  נדון  זה   ,

לשמוע קודם את  ם  , וזה הועבר לכאן. אני מבקש, אתם לא רוצי20/6/23מיום    2023012ובנייה מספר  

 העניינים?  

 

 להציג את הדברים.   תן ליהודה : מר חיים מלמן

 

 קדימה חבר'ה תיכנסו פנימה. איפה המתנגדים התושבים?   מר חיים ברוידא: 

 

 נשברו.     דוברת: 

 

 הם כבר לא מתנגדים.    מר אלי אלוש: 
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ל ישיבה ואנחנו  ש  אז דבר ראשון אני מתנצל על האיחור, אבל זה סדר היום מר חיים ברוידא: 

גם לדיון הזה. ואני   לא יכולים לשנות אותה, לכן אני מתנצל שזה באמת חרג בשעתיים. אבל הגענו 

 אבקש מיהודה. יהודה שאחראי על רישוי הבנייה יציג את הדברים האלה, בבקשה יהודה.  

 

דיון חוזר במליאת הוועדה המקומית לבקשה לשימ   : יהודה רובינשטייןמר   חורג    ושמהות הבקשה 

של   והצבת    10לתקופה  ספח  בכיתות  ממגורים,  אחד.    4שנים  יביל  ממ"מ  מתוכם  יבילים,  מבנים 

הבקשה פה זה ישיבת בני עקיבא, שיש להם שטח למגורים, שהייעוד שלו למגורים. הם מבקשים כעת  

של   לתקופה  ביקשו  הם  יבילים.  מבנים  הזה  מהמגרש  חלק  על  בוועדה    10להציב  עבר  זה  שנים, 

בעקבות בקשה של חברת הוועדה דבי סלוצקי, זה  קו המ זה.  ברוב קולות לאשר להם את  מית, עבר 

הגיע להעלות את זה לדיון במליאה, זה הגיע עכשיו לדיון במליאה. וכעת במליאה ההצעה לאחר דיון  

שנים, בעקבות אמירתה של דבי סלוצקי    5-ודברים גם הנהלת הישיבה, להביא את זה לשימוש חורג ל

שנים זה הרבה זמן לאשר. חלק מהדברים שהיא אמרה שזה הרבה זמן לאשר את זה, אז מגיע    10-ש

שנים. אפשר לראות פה בצד ימין את המגרש כולו, שהוא ייעוד מגורים. מבקשים    5-כעת להצבעה ל

מבנה    3להציב   נייד,  זה מבנה  העורף,  פיקוד  פי  על  שמחויב  אחד ממ"מ  ועוד מבנה  יבילים,  מבנים 

ייד, הוא לא קבוע בתוך הקרקע, מציבים אותו כמו שמציבים את המבנים היבילים. ובתום  נ   ממ"מ 

השימוש החורג הם יצטרכו לפנות את זה ביחד עם היבילים. אפשר לראות בצד שמאל את הישיבה,  

הוא   שהמגרש  שלהם,  המגרש  את  המדידה  במפת  החלוקה  ואת  לישיבה,  שקיימים  המבנים  את 

 המבנים. פה זה רחוב תל חי, פה זה המבנים של התושבים שמתנגדים.  ל מגורים ואת ההצבה ש

 

 רחוב גולומב איפה זה?   מר לורן משה עייאש: 

 

 רחוב גולומב הוא פה למטה.   :יהודה רובינשטייןמר 
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 זה אחוזה לא?   מר לורן משה עייאש: 

 

 זה אחוזה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ני אראה את כל התצ"ר, זה רחוב גולומב.  א  זה רחוב גולומב, רגע :יהודה רובינשטייןמר 

 

 זה אחוזה לא?   מר חיים ברוידא: 

 

בפינה   מר אריאל הילדסהיימר:  בעצם  זה  חי.  לתל  ומזרחית  לגולומב  צפונית  לגולומב,  זה  חי  תל  בין 

 בפינה הצפון מזרחית.  

 

רובינשטייןמר   זה    :יהודה  היבילים.  את  להציב  רוצים  כאן  כאן.  זה  את  לראות  גרש  המאפשר 

   -למגורים, זה מבנה הישיבה. זה רחוב גולומב, וזה

 

 זה תל חי.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

זה תל חי. זה רחוב גולומב, פה יש עוד מבנים של הישיבה שהולכים עד לרחוב   :יהודה רובינשטייןמר 

 אחוזה. אנחנו מדברים על השטח מצפון לרחוב גולומב כאן.  

 

 .  סל איפה שהכדור  מר אילן כהן: 

 

 כן.   :יהודה רובינשטייןמר 

 

 הכדורסל זה פה.   גב' דבי סלוצקי: 



 לוגו חברת התמלול                                                                                      עיריית רעננה  
 05/07/2023ישיבת ועדה מקומית )מליאה( 

 
 

 32 
 

 

הכדורסל זה כאן, הכדורסל יושב על חצי במגרש בייעוד מגורים וחצי במגרש    :יהודה רובינשטייןמר  

 בייעוד מוסד.  

 

 זהו, זאת הבקשה.   : מר חיים מלמן

 

איז מר חיים ברוידא:  לי  הביאו  פשוט  פה,  לשאול  רוצה  רק  הבנה  ו  אני  איזו  שהייתה  הודעה 

  -שישבתם בחוץ, משהו ש

 

 האם המתנגדים הסירו את התנגדותם? אתם ישבתם עם אנשי הישיבה?   מר חיים גולדמן: 

 

 אז אנחנו... אני לא אדבר בשם הבניינים האחרים.   מר נתן בומשטיין: 

 

 מה השם סליחה?     דובר: 

 

 נתן בומשטיין.   מר נתן בומשטיין: 

 

 באיזה כתובת?   ן: דממר חיים גול 

 

   -, בדיוק השכן ליד. ההתנגדות שלנו בעיקרון היא לא ליבילים16תל חי  מר נתן בומשטיין: 

 

 רעש.    מר אילן כהן: 

 

   -אלא על רעש שמגיע מהפנימייה. וזה מטרד, לא רק רעש אלא גם פה מר נתן בומשטיין: 
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 בלי קשר ליבילים.   מר חיים גולדמן: 

 

   -שור. הפחד שלנו זה שהיבילים יקרבו את הרעש אלינוק לא מר נתן בומשטיין: 

 

 הבנתי. אתם הגעתם לסיכום עם הישיבה?   מר חיים גולדמן: 

 

   -אם הפעילות תמשך שם בשעות מאוחרות מהסביר. עכשיו אנחנו דיברנו מר נתן בומשטיין: 

 

   -אני שואל שאלה מר חיים גולדמן: 

 

 תן לו לדבר, תן לו לדבר.    מר אלי אלוש: 

 

נקבע   מר נתן בומשטיין:  אז  ביחד.  לדבר  צריכים  שאנחנו  להבנה  הגענו  אלא  להסכם  הגענו  לא 

בעיות,   לפתור  של  בכוונה  נבוא  אם  ונדבר.  הישיבה,  של  נציגים  הדיירים,  של  הנציגים  עם  פגישה 

 הבעיות ייפתרו.  

 

 מצוין.   מר חיים גולדמן: 

 

 מצוין.   : מר חיים מלמן

 

 י.  ל תצביעו מר נתן בומשטיין: 

 

ניר ביקשת להשיב. אני רוצה רק לציין,    :יהודה רובינשטייןמר   אני רוצה רק להשיב למה שאמרת, 
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יהיה   היבילים  במבנים  האלו,  במבנים  שהשימוש  התקבלה  ההחלטה  המקומית,  הוועדה  בהחלטת 

 בשעות המקובלות בלבד.  

 

 כן, ומה זה מקובלות?   מר חגי בורשטיין: 

 

 ובלות?  מקמה זה  מר נתן בומשטיין: 

 

 מה זה מקובלות?   מר חגי בורשטיין: 

 

 בערב?   19:00בלילה? או  23:00עד  גב' מירב מאיר: 

 )מדברים יחד(  

 

 צריך לתת להם להגיע להבנה.   מר ניר קריסטל: 

 

 . 18:00, הם אומרים עד שעה 18:00הם אומרים עד שעה  מר חיים ברוידא: 

 

 אין בעיה.   17:00, 18:00דים עד שעה סבירה מו אז אני אמרתי שלמטרות לי  מר נתן בומשטיין: 

 

 בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אם זה הופך להיות למועדון ומשחקים מר נתן בומשטיין: 

 

 לא, לא, לא.   מר חיים ברוידא: 
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 זה החשש שלנו.   מר נתן בומשטיין: 

 

 ואיך זה נאכף?   גב' מירב מאיר: 

 

 ב ביניהם, ושיגישו אותו לוועדה.  תו תן להם להגיע לסיכום כ  מר ניר קריסטל: 

 

 איך העירייה יכולה להבטיח...  גב' מירב מאיר: 

 )מדברים יחד(  

 

 הוא לא המתנגד היחידי, שיגיעו למשהו מוסכם ושיעשו...   מר ניר קריסטל: 

 

יהיה     דוברת:  זה  לא,  לא,  לא,  עכשיו אומרים:  מדברים  שאתם  האלה  היבילים  לגבי 

עם היה  דבר  אותו  זה,  כנסת,... ב   רק  בית  הם  בשבת  ואחרי,  כנסת  בית  התחיל  זה  הכנסת.  ית 

מתפללים זה לא מפריע לדיירים. מה שמפריע לדיירים זה שבמהלך השבוע זה מועדון, הם דופקים  

שם על השולחנות וצורחים, ואני לא יודעת מה הם עושים שם. אני לא מבינה, אני שכנה, ואני אומרת  

שהוא או איזה  שם מדריך  של מ  אין  הקטנות  השעות  עד  נמשך  וזה  להם,  שאומר  להם  שמעיר  בוגר 

 הלילה.  

 

ואני הייתי מבקש את ההתייחסות של ראשי הישיבה לדברים האלה לבקשות.   מר חיים ברוידא: 

 בבקשה הרב ניר.  

 

אז ככה, קודם כל יש לי שיח קבוע עם אחד התושבים שלא נמצא כאן עכשיו,   הרב ניר שקורי: 

אני   היה  שלנו  חווהוא  הנוכחות  עם  קושי  יש  באמת  פשוט  באופן  הקודמת.  בפעם  הוועדה  בפני  שב 

יש   וגם    130-תלמידים בישיבה כ  500במקום שלנו ולתלמידים שלנו.  בפנימייה. אנחנו מודעים לזה, 
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הם לא אורחות חיים של בית ספר קלאסי, הם גם לא  סיפרתי לשכנים שלנו. שאורחות החיים של...  

ים לעיכול. אני מקבל את הביקורת של השכנים לאורך כל השנה, על כך שצריך  וט אורחות חיים פש 

א'   השם.  בעזרת  הבאה  שנה  לקראת  עושה  שאני  דברים  יש כמה  ופתרונות.  מענים  אילו  אי  לעשות 

מהאוכלוסייה שנוכחת בתוך המקום בצד השני    15%מגדילים את צוות הפנימייה. ב' מוציאים בערך  

הדב  ואחד  המבנים.  ושל רישל  התלמידים  של  הנוכחות  את  להרחיק  זה  לעשות,  מנסים  שאנחנו  ם 

שאם   זה  ידי  על  ייעשה  הזה  הדבר  גם.  היום  שפגשתי  מהחברים  שחלק  מהקצה, איפה  וכו'  המגרש 

ירחיק   זה  למידה,  מקום  זה  כי  התלמידים,  את  ירחיק  זה  המגרש,  בקצה  יבילים  נאשר  אנחנו 

בינינו  אנתלמידים יותר לכיוון הבניין. אמרתי ש על איזה שהוא שיח  נעשה, זה באמת יושב פה  חנו 

הרגיש   גם  שהוא  אותי  שיתף  נתן  ושגם  שנפתרו  סיטואציות  על  גם  דיברנו  גם  הסברתי  לבינכם. 

שהתקדמו. ומצד שני יש דברים שאמרתי, שוב יש אירועים חד פעמיים שישיבה יוצאת לטיול בשעות 

ומגיעים   אירוע,    8הבוקר,  זה  זאת  וזאוטובוסים,  אותו.  סובלים  אותו,  סובלים  שכולם  אירוע  ה 

אומרת זה נוכחות, אנחנו נמצאים במקום מוגבל במקום מאוד צפוף, והוא קורה. אבל אם הישיבה  

תשכיל, וקיבלנו על עצמנו לעשות את מקסימום ההשתדלות, להשכיל, להגדיל את הכוח הפנימייתי  

גם  בי החילופי, כולל אם בית, נעשה את המקסימום. הי כדי לתת מענה  אגב הם רק באים  לים דרך 

לזה. הם מקומות שהסכמנו עליהם, ואני לא נכנסתי ככה היום לדיון. המחשבה שלי הייתה לא כמו  

שסוכם. המחשבה שלי הייתה שזה גם ייתן מענה לפעילות בשעות הלילה. לאור מה שהשכנים אמרו,  

כמ לימוד  ככיתת  רק  ישמש  שזה  עצמי,  על  קיבלתי  לימודים  קואני  בשעות  יסתיים  וזה  למידה,  ם 

נורמליות ומיטביות. אנחנו נעשה את המקסימום, אנחנו מבינים את העניין. ביקשתי מהשכנים להבין  

שאורחות חיים של חיי ישיבה / פנימייה / בית ספר, בסמוך כל כך למקומות מגורים, לא אני בניתי  

 זה מאתגר.  הראשון שנבנה בעיר רעננה.  פרשנה, זה לדעתי בית הס 60את המקום. המקום בנוי 

 

 השני.   מר חיים גולדמן: 

 

 השני סליחה, אתם יודעים יותר טוב ממני. זה מאתגר אני מודע לזה.   הרב ניר שקורי: 
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 הרביעי.   מר חיים ברוידא: 

 

 הרביעי, לאט לאט אתה מוריד אותי. גם רביעי זה מקום טוב.   הרב ניר שקורי: 

 

 , יבנה, ברטוב ואחר כך הישיבה.  גדמ מר חיים ברוידא: 

 

ב הרב ניר שקורי:  מתחילים  אנחנו  להגיד,  רוצה  רק  יפה    1/9-אני  הרבנית  עם  הלימודים  את 

  60-רן יאשרו כידוע. אבל אם הם יאשרו לנו, ושנת הלימודים תיפתח כרגע ללא היבילים, יש כוהרב  

אחר ספר  לבית  יעבור  לא  אחד  אף  אם.  כיתת  להם  שאין  והפתרונות  כ  תלמידים  מזה,  תוצאה 

שהיא   לאיזה  להגיע  חייבים  אנחנו  איתם.  טוב  יהיה  לא  אחד  שלאף  פתרונות  הם  להיות,  שיצטרכו 

הפנימתיים.   החיים  לאורחות  קשורה  יותר  שהיא  השכנים  של  ההסתכלות  עליי  מקובל  הסכמה. 

היא ביקורת  ת  היבילים לצורך העניין אני אומר בפני המליאה שפחות קשורים לסיטואציה. הביקור

הוגנת וצודקת שיש מה לעשות איתה, ויש להשתדל... אבל בסוגיית היבילים זה לא הסוגיה, וככה דנו  

 בחוץ והחלטנו לקיים קשר רציף וכו'. תודה רבה, אם תרצו לשאול אני פה.  

 

אין שם פעילות, הוא לא    גב' דנה:  רוצה להגיד שמי שחושב שבשבת  רק  דנה, אני  אני 

קב  יש  לפני  וצצודק.  מאורגנות,  קבוצות  מגיעות  עובד,  זה  איך  בדיוק  יודעת  לא  אני  מאורגנות,  ות 

בנות   המון  בנות,  של  קבוצה  שם  הייתה  בערך  להם    300-400חודש  ועשו  במגרש,  שם  ישבו  בנות 

 פעילות. שבת מנוחה זו לא הייתה לשכנים. אז המקום הזה לא צריך להיות פעיל בשבת.  

 

 תובת את?  כ  מאיזו מר חיים גולדמן: 

 

 .  16תל חי   גב' דנה: 
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 רגע אני רוצה להבין, אין שם גם השכרה חיצונית?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

שנייה רונית, אני גר מאחורי גם מגד, גם אין מה לעשות, יש לי שמה רעש, וגם   מר חיים ברוידא: 

   -המגרש מלא. עכשיו אני אומר עוד פעם זו רעננה

 

 .  אבל לא בשבת  גב' דנה: 

 

לא   מר חיים ברוידא:  אנחנו  אומר,  אני  עכשיו  הולדת.  וימי  חגיגות  שם  יש  בשבת  בשבת.  לא, 

נהיה... אני אגיד יותר מזה, אנחנו נמצאים היום בדיונים, כדי להביא לכך שהישיבה תצא מהמקום  

את  ר  שנים, אנחנו רוצים לפתו   10הזה. היא בעייתית, ואנחנו נמצאים בדברים, בשביל גם לא ביקשנו  

 -הבעיה הזאת שהישיבה לא תהיה

 

 שנים.   5גם לא   גב' דנה: 

 

 שנים.   5הוא אומר    דובר: 

 

ל מר חיים ברוידא:  בתהליכים    5-הורדנו  כבר  נמצאים  ואנחנו  הזאתי,  שהישיבה  כדי  שנים 

כרגע מדובר בתלמידים, מדובר בדבר שאנחנו לא   כדי להגיע לכך שהישיבה תצא משם.  מתקדמים, 

ד שהם לא יקבלו את החינוך. ואני מקווה שאנחנו נגיע לעמק השווה בדברים האלה. כי  גייכולים לה

השכנים,   לאחד  קוראים  איך  זוכר  לא  אני  ונפגשתי,  האחרון  שם...  הייתי  אחריות,  לקחתי  גם  אני 

את   למצוא  צריכים  ואנחנו  שלנו,  הילדים  של  בחינוך  מדובר  עדיין  האלה.  הדברים  כל  על  דיברנו 

אני אומר עוד פעם, חוזר ואומר, יעידו, אנחנו נמצאים בתוך תהליך כדי שהישיבה, וגם  ו   הפתרונות.

 אגב אם לא יהיה אז הישיבה תעבור קדימה ולא תהיה מאחורה, זה מה שאני יכול...  
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החיים   הרב ניר שקורי:  שאורחות  להבין  צריכים  אתם  היער,  ראש  ברשותך  רוצה  רק  אני 

אין ל כדי למנוע פשוט תתארו לכם בית ספר שמתנהל באגף  צלצולים.    נובישיבה הם כאלה שפשוט 

כך ההשתדלות שלנו היא   מסוים שלם, ללא שום צלצול של כניסה לשיעור ויציאה משיעור. עד כדי 

 נוכחת. אנחנו עדיין לא ממלאים את כל ההצעות של השכנים...  

 

ידע גב' רונית ויינטראוב:  שאני  כמה  עד  שאלה,  לשאול  מבקשת  של  תיאני  הזה  מהמתחם  חלק   ,

 ישיבת בני עקיבא מושכר לבית ספר חורב. נכון?  

 

 נכון.   מר חיים גולדמן: 

 

   -אז איך אתם מדברים על מצוקת מקום, אם אתם משכירים בכלל גב' רונית ויינטראוב: 

 

ה  לכן אישרנו תב"ר, ולכן הגשנו הכרה בצורך. לכן אושר תקציב על ידי המדינ מר אריאל הילדסהיימר: 

 לבניית בית ספר קבע לחורב.  

 

 לא, אז מה אתם בדיוק רוצים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

   -סליחה, סליחה, לא, לא, גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -רונית, רונית מר חיים ברוידא: 

 

 לא, תן לי, תן לי. אל תענה לי על מה שאני לא שואלת.  גב' רונית ויינטראוב: 
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אני רוצה להסביר לך, ברגע שחורב יצאו משם יהיה להם את המקום לעשות   א: ידמר חיים ברו

   -תלמידים 800את הדברים האלה. כרגע בגלל העובדה הזאת שחורב זה 

 

 לא אישרתם.   : גב' דרורה כהן

 

ונוציא   מר חיים ברוידא:  היום  ניקח  לא  אנחנו  לשים,  מקום  באף  לנו  למקום    800אין  ילדים 

 שאין...  

 

   -רגע, רגע, אני רוצה קצת לעשות ית ויינטראוב: ונגב' ר

 

 .  2025והלו"ז הוא ספטמבר  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

סדר בדברים. אנחנו כרגע לא מדברים על חורב. אנחנו מדברים, אני שואלת   גב' רונית ויינטראוב: 

אין יכולת  א  על ישיבת בני עקיבא, שהיא באמת ישיבה ותיקה ברעננה והכול. אם לישיבת בני עקיב 

 -לעוד בית ספר? למה להכיל מבחינת שטח כיתות לתלמידים, אז למה משכירים

 )מדברים יחד( 

 

ראש העיר, אז אושרה העסקה הזאת, ואנחנו    התשובה היא שאת היית סגנית מר חיים ברוידא: 

   -היום

 

 איזו עסקה? העסקה הזאת לא קשורה לעירייה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -העסקה : דאמר חיים ברוי
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בתקופתך...   גב' רונית ויינטראוב:  רק  לעירייה,  עדיין  קשור  לא  חורב  לעירייה.  קשורה  לא  היא 

   -כשאני הייתי כשהייתה קואליציה אחרת

 

   -אתם יכולתם מר חיים ברוידא: 

 

 אתה פשוט לא בקיא, אתה לא בקיא חיים. זה לא נכון.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שנה חורב יושבים שם.   20-מעלה מל מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 חורב גם יושבים במועצת הפועלים ובבית פרטי...   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 שנה חברת מועצת העיר וסגנית?   20מי הייתה לפני  מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה קשור.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה אז נעשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 חורב לא קשור לעירייה.   ראוב: נטגב' רונית ויי

 

 אז זה נעשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 גם ישיבת בני עקיבא.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 אז זה נעשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא קשור. ישיבת בני עקיבא לא קשורה לעירייה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 פים חוסר הבנה וחוסר ידע. שקאתה אומר דברים שמ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -זה לא המצב בוודאי, כבר שנים מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אריאל! אריאל אתה פקיד, אתה לא מכיר את ההיסטוריה, אתה לא מנהל...  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה אומר דברים לא נכונים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ע מר חיים ברוידא:  שקט!  שאת  כש שקט,  אחרונה  פעם  אחרונה,  פעם  לך,  להגיד  רוצה  אני  יו 

 תגידי לו שהוא פקיד.  

 

 פעם אחרונה שאתה מנופף...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

לך.   מר חיים ברוידא:  אני אומר  פעם אחרונה  להעליב אותו,  ותנסי  תגידי  שאתה  פעם אחרונה 

 אלה.  ה פעם אחרונה, פעם אחרונה שתגידי למנכ"ל העירייה את הדברים

 

 אל תאיים עליי.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 מספיק שבי, שבי.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא אשב, מה אתה עושה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מאוד בוגר, מאוד בוגר.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ואתה לא בקיא בחומר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מאוד בוגר.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -כי אין קשר, זה לא עירוני, זה עדיין לא עירוני. אתה מנסה ונית ויינטראוב: ר גב'

 

   -רונית, רונית מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -אבל אתה לא גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

  -די, זה בולט לעין, די! מספיק כבר כל היום מר חיים ברוידא: 

 

 לי היחסים שלי עם הציבור הדתי יותר טובים משלך.    יןאתה האחרון, תאמ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש להם כיפות.   מר חיים גולדמן: 
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בוא תשמע מה הם אומרים עליך בקהילות. זה שאתה מתחבק עם גולדמן, זה   גב' רונית ויינטראוב: 

 עוד לא אומר כלום.  

 

 בושה וחרפה.   מר חיים גולדמן: 

 

ע גב' רונית ויינטראוב:  הוא  שגולדמן  יחסים  מוזה  על  אותי  תלמד  לא  אתה  בקואליציה...  תווך  ד 

 לציבור הדתי. יש לי יחסים מצוינים. לא יעזור לך.  

 

   -אוקיי, אנחנו מר חיים ברוידא: 

 

   -הנציגים האלה לא משקפים גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אנחנו רוצים, שבי כבר, אנחנו רוצים מר חיים ברוידא: 

 

 שב.  א אני לא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תעמדי, תעמדי, נו מה אני אגיד לך, תעמדי, תעמדי.   מר חיים ברוידא: 

 

מייצגת   גב' רונית ויינטראוב:  אני  אליי?  לדבר  לעצמך  מרשה  אתה  איך  מדבר?  אתה  איך  זה?  מה 

לנופף כלפיי באצבע? איך אתה מרשה לעצמך? איך אתה  ציבור עדיין, לא?   איך אתה מרשה לעצמך 

 עיר.   אשמרשה לעצמך? אתה ר

 

 גם הגזבר הוא פקיד?   מר חיים גולדמן: 
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 לפחות כרגע.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

   -אני רוצה לדבר, אני ביקשתי להביא את הדיון הזה גב' דבי סלוצקי: 

 

אין שום בעיה. את רוצה לדבר בעמידה. די מספיק כבר כל היום להיות אנטי   מר חיים ברוידא: 

   -דתי

 

   -יש נבחר ציבור ת ויינטראוב: ני גב' רו

 

 מדובר פה על בני עקיבא, אנשים שמתגייסים.   מר חיים ברוידא: 

 

 לוחמים בצה"ל.    מר אילן כהן: 

 

 מה זה קשור?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את לא מתביישת? יש פה אנשים מסתכלים עליך.   מר חיים גולדמן: 

 

 ור? זה עובדות שיש לך.  קשאבל מה זה קשור עכשיו? מה   מר חגי בורשטיין: 

 

 יש פה אנשים שמסתכלים עליך.   מר חיים גולדמן: 

 

   -גולדמן, בא לי גב' רונית ויינטראוב: 
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 בושה וחרפה, בושה וחרפה הקרקס הזה.   מר חיים גולדמן: 

 

 אתה לא צודק.     דוברת: 

 

 אני לא צודק? אוקיי תמשיכי, היא רוצה, תמשיכי.   מר חיים גולדמן: 

 

 קדימה יאללה.   וידא: ברמר חיים 

 

 אני פשוט הצפתי לכם את הנתון שלא ידעתם.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני אקרא לכם רק חלק מהטיעונים שבגללם ביקשתי להביא את זה לדיון.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 דבר ראשון זה מוסד דתי.   מר חיים ברוידא: 

 

שהי גב' דבי סלוצקי:  ביום  כתבתי,  שהיום  שלנו  מובאים  ה  בהחלטה  המשנה,  בוועדת  דיון 

חורג.   שימוש  זה  עכשיו  מאשרים  שאתם  מה  בעצם  כי  חורג.  לשימוש  בקשה  לאישור  הקריטריונים 

... איזה    6093ואתם מביאים כאסמכתה החלטת ישיבת הערר דרום   אלמוג אילת נגד ועדה באילת. 

כן כיתות ספח הן לא    ם,מקרים ניתן לאשר שימוש חורג. האם... השימוש החורג במקרה הזה לא קיי

 שנים, זה פרק זמן ממושך מידי.   10כיתות ללימוד. היקף השימוש החורג 

 

 .  5-הורדנו, הורדנו ל : גב' דרורה כהן

 

   -... הפגיעה ברורה גב' דבי סלוצקי: 

 



 לוגו חברת התמלול                                                                                      עיריית רעננה  
 05/07/2023ישיבת ועדה מקומית )מליאה( 

 
 

 47 
 

 אתם לא באים מוכנים, זה ממש ככה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ...  ים בוועדה המשנה באו עשרות תושב גב' דבי סלוצקי: 

 

 הגיעו להסכמה.    מר אילן כהן: 

 )מדברים יחד(  

 

באיזה   גב' דבי סלוצקי:  המשפט  בית  החלטת  את  קוראת  אני  אילן  החלטת,  את  קוראת  אני 

חופפים   לא  שהם  פה,  שמופיעים  הסעיפים  כל  לך את  מראה  ואני  חורג.  שימוש  לאשר  ניתן  מקרים 

נית קיימת, החלקה מיועדת למגורים ולא  תכ להחלטה של בית המשפט. מועד התוכנית הקיימת, אין  

את   להעביר  שבכוונתו  המשנה,  בוועדת  בדיון  ציין  העיר  ראש  עתידית,  תכנית  צפי  ציבורי.  למוסד 

   -המוסד כולו. דבר שמייתר את הצורך לאשר את הבקשה לשימוש חורג. עיקרון השקיפות

 

 ומה בינתיים?   מר חיים גולדמן: 

 

   -הכיתות החדשות במבנים היביליםש השכנים... גב' דבי סלוצקי: 

 

 אבל מה בינתיים?   מר חיים גולדמן: 

 

למטרות   גב' דבי סלוצקי:  ורק  ללימודים,  הרגילות  לשעות  מעבר  בשימוש  להיות  עלולות 

 המוצהרות. צורך חיוני, אין פה צורך חיוני, כי הם בעצמם אמרו שזה לכיתות ספח.  

 

 ם, הרגע הם אמרו.  א  תלמידים כיתת 60 מר אריאל הילדסהיימר: 
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המתנגדים   גב' דבי סלוצקי:  בפי  היום  שהובאה  כפי  המוסד  ראשי  של  התייחסות  לאור  אין 

 הרבים, שהרגישו אפילו זלזול בכל תלונותיהם לאורך שנים.  

 

 ההיפך לקחו אחריות לגמרי.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

ר דרום, ועדת אילת, את כל  ער , מהחלטת ועדת  -לא, אז אני לקחתי את כל ה גב' דבי סלוצקי: 

  -הסעיפים שלפיהם ניתן לאשר שימוש חורג. ואני מראה לכם

 

 אנחנו יכולים להביא לך בדיוק החלטה הפוכה מהדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי.   גב' דבי סלוצקי: 

 

   -זה משפט מר חיים ברוידא: 

 

 אז תביאו.   גב' דבי סלוצקי: 

 

רגע  : מר חיים מלמן ולמה  ,  שנייה  לשאלות  תשובה  לספק  באמת  רגע  רוצים  אנחנו  חברים, 

זה   ואחרי  האלה.  מהנקודות  אחת  לכל  ולהתייחס  לעלות  מיהודה  אבקש  אני  פה.  העלתה  שדבי 

 בבקשה תמשיכו את הדיון.  

 

רובינשטייןמר   זה אנחנו    :יהודה  בגלל  רק  ולכן  תכנית באופק,  שאין  דבי  אומרת  שאת  מה  אוקיי, 

חו  שימוש  השימוש    רגמבקשים  ולכן מבקשים את  בשטח,  עובדה  לקבוע  לא  כדי  שימוש קבוע,  ולא 

הנהלת   גם  שלך,  העמדה  את  שקיבלנו  דבריי,  בתחילת  ציינתי  באמת  השנים,  כמות  לגבי  החורג. 

. לנושא הרעש והמטרדים שציינת שיהיה,  10-שנים ולא ל  5-את זה ל  הישיבה ביקשה את זה, להוריד
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   -אז קודם כל זה גם

 

 לא, שיש. לא שיהיה, שיש.   בי סלוצקי: ד  גב'

 

 רגע, רגע, שנייה אני עונה.   :יהודה רובינשטייןמר 

 

גם בספורטק מתלוננים וגם בכל מקום מתלוננים, אין מה לעשות, זה רעננה,   מר חיים ברוידא: 

   -כבר לא תהיה

 

 זה מרכז העיר.   גב' דבי סלוצקי: 

 )מדברים יחד(  

 

 ים עם הרעש?  ימ אנחנו משל  גב' מירב מאיר: 

 

 כן, מה לעשות?    מר אילן כהן: 

 

 ברגע שתושבים...   : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד(  

 

רובינשטייןמר   אנחנו    :יהודה  זה  ועל  נוסף  שימוש  מבוקש  כרגע  בשטח,  היום  שקיים  הרעש  לגבי 

בלנו  הג דנים, על הרעש שקיים זה נתון לאכיפה עירונית, זה לא משהו שכרגע מבוקש. יחד עם זאת  

 את הנושא בהחלטת הוועדה כבר, זה יהיה בשעות המקובלות.  

 

 .  18:00עד  : גב' דרורה כהן
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   -רגע, ואני רוצה לענות עד הסוף. הגבלנו את זה בוועדה לשעות המקובלות :יהודה רובינשטייןמר 

 

 זה מפריע לגולדמן כן.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 הוא לא דיבר.    מר אילן כהן: 

 

הגבלנו את זה בוועדה, דבי, דבי אני עונה לך. הגבלנו את זה בוועדה לשעות    :ינשטייןוביהודה רמר  

המקובלות. עכשיו במהלך הדיון פה, עוד מעט אני אביא את ההמלצה של מהנדס העיר בשלמותה.  

 . אז זה עניתי...  18:00חלק מההצעה היא תהיה ככה, שהשימוש יהיה בימי חול בלבד ועד לשעה 

 

 החל מאיזו שעה?   צקי: לוגב' דבי ס

 

 מהבוקר.   :יהודה רובינשטייןמר 

 )מדברים יחד(  

 

 רגע, רגע, אני אענה דבר דבר.  :יהודה רובינשטייןמר 

 

 . 08:00 מר חיים גולדמן: 

 

,  לגבי הצורך במבנים יבילים שהוועדה לא תומכת כבר שנים בהצבת מוסדות   :יהודה רובינשטייןמר  

 אז רק בשנה האחרונה ויותר נכון בחודש האחרון.    ם.במוסדות ציבור מבנים יבילי

 

   -אין לכם פתרון ביניים גב' דבי סלוצקי: 
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 שנייה, דבי אני עונה לך על הכול.   :יהודה רובינשטייןמר 

 

 שיש תכנון למבנה קבוע.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 .  י מקריא אנ דבי, אני עונה על הכול. דבי, אני עונה. הכנתי אפילו,   :יהודה רובינשטייןמר 

 

 הוא עונה לך על כל התשובות. בחור מסודר.  מר חיים ברוידא: 

 

רובינשטייןמר   היום,    :יהודה  כרגע  עוד  וקיימים  אריאל  דמוקרטי,  אלון,  ספר  בבתי  אז...  תודה. 

   -התקבלו

 

 אביב, מיתרים, איפה לא.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

רובינשטייןמר   בק  :יהודה  היום  עוד  התקבלו  שהמנכ"ל  שוהיום  כמו  מוסדות,  בעוד  גם  להצביע  ת 

 אמר.  

 

 כפתרון ביניים או פתרון...   גב' דבי סלוצקי: 

 

 רגע, רגע, אני מסיים את המשפט.   :יהודה רובינשטייןמר 

 

 קבוע.   מר חיים גולדמן: 

 

 דבי, אני ישבתי על המייל שלך, לקחתי אותו ברצינות, עניתי על הכול.   :יהודה רובינשטייןמר 
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 אני מבקש להביא את זה לוועדה, למליאה.   יים גולדמן: ח מר

 

  5-המבנים האלה זה פתרון ביניים, ולכן גם כאן, מדובר על פתרון ביניים ל  :יהודה רובינשטייןמר  

שנים, כי ראש העיר ציין    5-שנים. וקיבלנו את מה שאמרת, ואת זה לפתרון ביניים ל  10-שנים ולא ל

ון הוא להעביר את הישיבה מקום. ולכן אנחנו רק באופן זמני, ולכן  רצ בוועדה וגם כאן במליאה, שה

כבר   אז  קבוע,  מבנה  על  שמדובר  הבנת  שאת  שהשתמע,  הממ"מ  לגבי  הלאה.  חורג.  שימוש  זה  גם 

   -ציינתי את זה בתחילת דבריי, מדובר על מבנה יביל, על ממ"מ יביל

 

 עומד נגד טילים?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 דבי אני עונה.   :ןיייהודה רובינשטמר 

 

בטח. כמו שאני עושה מילואים בעזה ואני ישן בממ"מ יביל, אז גם פה אותו   : מר חיים מלמן

 דבר.  

 

דרש את זה מהם, זה רק בגלל פיקוד העורף. הם היו מאוד  דבי, פיקוד העורף    :יהודה רובינשטייןמר  

היו שמחים לוותר עליו, זו  ם  שמחים לא להביא כזה מבנה, לא לשכור אותו לכל כך הרבה שנים. ה

  , דרישה של פיקוד העורף. אם זו דרישה של פיקוד העורף כנראה זה עומד בנהלים שלהם ומה שצריך 

 למכסה זמני, וזה מבנה לא קבוע. זה אני חושב ענה על כל המייל שכתבת.  

 

 תודה יהודה.   : מר חיים מלמן

 

 -ידהגעכשיו רגע, עכשיו אני רוצה ל  :יהודה רובינשטייןמר 
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 )מדברים יחד(  

 אני מבקש להקריא את הצעת ההחלטה.   : מר חיים מלמן

 

   -אני רוצה להקריא :יהודה רובינשטייןמר 

 

 מבקשים להקריא את הצעת ההחלטה בבקשה.   : מר חיים מלמן

 

 רוצים להקריא את הצעת ההחלטה שאנחנו מבקשים להביא.   מר חיים ברוידא: 

 

רובינשטייןמר   המלצת  : יהודה  עם  מ  אז  הוועדה  החלטת  את  להשאיר  הצעה  היא  העיר  הנדס 

. השימוש יהיה בימי חול בלבד ועד  2שנים.    5. השימוש חורג יהיה לתקופה של  1השינויים הבאים:  

 . השימוש במבנים היבילים הינו לכיתות לימוד ולא לשימושים אחרים.  3. 18:00לשעה 

 

להצבעה מי בעד? מי בעד? מי בעד לקבל   להחברים אני מעלה להצבעה. אני מע מר חיים ברוידא: 

 את הצעת הצוות המקצועי?  

 

 בעד.   9 גב' קטי קסטוריאנו: 

 

 בעד. מי נגד? מי נמנע? אוקיי שיהיה בשעה טובה.   9 מר חיים ברוידא: 

 

 בהצלחה לכולם ביחד.   מר ניר קריסטל: 

 

ה שאתם עושים.  מ  אני רוצה לנצל את ההזדמנות ולהגיד לכם תודה רבה על מר חיים ברוידא: 

 חבר'ה אני רוצה להגיד,  
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 אני מקווה מאוד...   גב' מירב מאיר: 

 

ואין מה    100% מר חיים ברוידא:  צה"ל,  של  הכי קרביות  ביחידות  הכי קרביות,  ביחידות  גיוס 

 לעשות מיטב הנוער שלנו.  

 

 : הצבעה

   9 –בעד 

 7 -נגד 

   0 –נמנע 

 החלטה:  

המקומית )משנה( מספר  את החלטת הוועדה    על כנה  ירלהשאמליאת הוועדה המקומית מחליטה  

 הבאים:  עם השינויים  20.6.23-מיום ה 2023012

 .  בלבד שנים  5. השימוש חורג יהיה לתקופה של 1

 .  18:00ועד לשעה בבוקר   8:00מהשעה . השימוש יהיה בימי חול בלבד 2

   .ם. השימוש במבנים היבילים הינו לכיתות לימוד ולא לשימושים אחרי3

 ההחלטה התקבלה ברוב קולות 

   

                                                                                                          

  

 ___________ ___________           ______________________ 

 ל הילדסהיימר מר אריא                מר חיים ברוידא                        

 מנכ"ל העירייה                      ראש העיר                


